
Sporządzono: 28-10-2019

Protokół z sesji

XVII Sesja Rady Miejskiej w Barlinku VIII kadencji samorządu gminnego
data posiedzenia: 26-09-2019

miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Barlineckiego Ośrodka Kultury, ul. Podwale 9, l piętro.

Porządek obrad

l. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2, Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie wniosków radnych w sprawie wprowadzenia zmian do

porządku obrad.
3. Ocena działalności Gminy Barlinek w zakresie usług realizowanych przez PGK Sp. z 0,0. -

utrzymanie czystości i porządku, utrzymanie zieleni i lasów komunalnych, zarządzanie
cmentarzami komunalnymi.

4. Informacja na temat działalności spółek z udziałem Gminy tj.: PGK Sp. z o.o., BTBS Sp, z o.o.,
PWK Płonią Sp. z 0,0., Szpital Barlinek Sp. z o.o.

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Barlinek za l półrocze 2019 r.
6. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barlinek na lata

2019-2030 w l półroczu 2019 roku.
7. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Barlinek oraz określania zasad ich zbywania,

nabywania i wykupu.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok,
9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Barlinek na lata 2019-2030.
10, Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub

roboty budowlane przy zabytku.
11, Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w

Barlinku - działka nr 665/56.
12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność

Gminy Barlinek położonych w Barlinka - działka nr 262/30,29,28 i 31.
13, Wybór ławnków do Sądu Rejonowego w Myśliborzu na kadencję 2020-2023.
14. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
16, Informacja Przewodniczącego rady z pracy w okresie sprawozdawczym oraz zgłoszonych

poprawkach lub uzupełnieniach do protokołu z poprzedniej sesji.
17. Informacja Burmistrza Barlinka z działalności w okresie międzysesyjnym.
18. Sprawy różne.
19. Zakończenie obrad.

Wykaz głosowań

l. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Barlinek oraz określania zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA -10 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz;



Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Zieliński
Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;

2, Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni; 3
ZA -12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

3, Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barlinekna lata 2019-2030.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA -10 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz;
Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Zieliński
Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;

4. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA-12- Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w
Barlinku.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

6, Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność
Gminy Barlinek położonych w Barlinku.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

7. Przyjęcie zgłoszonego składu Komisji Skrutacyjnej:
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)



obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

8. Przyjęcie projektu procedury głosowania tajnego.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

Przebieg sesji

Ad.Dkt.2.

Na podstawie art. 20 ust. l ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Pan Mariusz
Maciejewski - Przewodniczący Rady

otworzył

XVII Sesję Rady Miejskiej.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych. Spełniony jest zatem
warunek do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.

W trakcie obrad przybył radny Rafał Szczepaniak

Lista obecności radnych

stanowi załącznik do protokołu.



Spoza grona Rady w obradach udział wzięło 14 osób.

Lista obecności gości

stanowi załącznik do protokołu.

W obradach udział wzięło 13 sołtysów Gminy Barlinek.

Lista obecności sołtysów

stanowi załącznik do protokołu.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad wyznaczył radną
Alicję Kowalewską.

Ad.pkt.2.

Zgodnie z § 35 ust. 2pkt. 2 Statutu Gminy Barlinek Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady
Miejskiej poinformował, że wprowadził do porządku niniejszej sesji następujące autopoprawki
polegającą na:

l. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Barlinek oraz określania zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu - zostanie rozpatrzony jako pkt. 7,

2, Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barlinek na lata 2019-2030 - zostanie rozpatrzony jako pkt, 9,

oraz:

l. pkt. 11 otrzymuje brzmienie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku - działka nr 665/56.

2. pkt. 12 otrzymuje brzmienie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek położonych w Barlinku - działka nr



262/30,29,28 i 31.

Następnie odczytał proponowany porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Barlinku,

Ad.pkt.3.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że Ocena działalności
Gminy Barlinek w zakresie usług realizowanych przez PGK Sp. z o.o. - utrzymanie czystości i
porządku, utrzymanie zieleni i lasów komunalnych, zarządzanie cmentarzami komunalnymi była
przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej w Barlinku.

Rada Miejska zapoznała się z Oceną działalności Gminy Barlinek w zakresie usług realizowanych
przez PGK Sp. z o.o. - utrzymanie czystości i porządku, utrzymanie zieleni i lasów komunalnych,
zarządzanie cmentarzami komunalnymi.

IViv. Ocena

stanowią załączniki do protokołu.

Ad.pkt.4.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że Informacja na temat
działalności spółek z udziałem Gminy tj.: PGK Sp. z o.o., BTB5 Sp. z o.o., PWK „Płonią" Sp. z o.o.,
Szpital Barlinek Sp. z o.o. była przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej w Barlinku.

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński.

Ponownie głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski.

Rada Miejska zapoznała się z Informacja na temat działalności spółek z udziałem Gminy tj,: PGK Sp.
z o.o., BTBS Sp. z o.0., PWK „Płonią" Sp. z o.o., Szpital Barlinek Sp. z o.o.

1/1/w. Informacja

stanowią załączniki do protokołu.



Ad.pkt.5.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że Informacja o
przebiegu wykonania budżetu Gminy Barlinek za l półrocze 2019 roku była przedmiotem obrad
stałych Komisji Rady Miejskiej w Barlinku.

Wiceprzewodnicząca Alicja Kowalewska odczytała uchwałę Nr CCCXXI.584.2019 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 września 2019 r. w sprawie
opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Barlinek za pierwsze półrocze 2019 r.

Rada Miejska zapoznała się z Informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy Barlinek za l
półrocze 2019 r.

Ww. Informacja

stanowią załączniki do protokołu.

Ad.pkt.6.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że Informacja o
kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barlinek na lata 2019-2030 w l półroczu
2019 roku była przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej w Barlinku.

Rada Miejska zapoznała się z Informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barlinek na lata 2019-2030 w l półroczu 2019 roku,

Ww. Informacja

stanowią załączniki do protokołu.

Ad.Dkt.7.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie emisji obligacji Gminy Barlinek oraz określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu był
przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski.



Odpowiedzi udzielił Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński.

Głos ponownie zabrał radny Cezary Krzyżanowski.

Głos zabrał Burmistrz Barlinka - Dariusz Zieliński.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 10 głosach za, 2 wstrzymujących się (na stan 12
radnych) - Rada Miejska w Barlinku podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji Gminy Barlinek oraz
określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrXVII/88/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.okt.8.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady
Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 12 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy Barlinek na 2019 rok.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrXVII/89/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.pkt.9.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały
zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barlinek na lata 2019-2030
był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 10 głosach za, 2 wstrzymujących się (na stan 12
radnych) - Rada Miejska w Barlinku podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Barlinek na lata 2019-2030.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrXVII/90/2019



stanowią załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Mariusz Maciejewski ogłosił 5 minutową przerwę w obradach.

Ad.pkt.IO.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten
temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania -jednomyślnie (na stan 12 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrXVII/91/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.pkt.il.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku - działka nr
665/56 był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten
temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej w Barlinku - działka nr 665/56.

\Nw. projekt uchwały oraz uchwała NrXVII/92/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.okt.12.



Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek
położonych w Barlinku - działka nr 262/30,29,28 i 31 był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady
Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie na ten temat.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska w
Barlinku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących
własność Gminy Barlinek położonych w Barlinku - działka nr 262/30,29,28 i 31.

Ww. projekt uchwały oraz uchwała NrXVII/93/2019

stanowią załącznik do protokołu.

Ad.pkt.13.

Radna Bernarda Lewandowska - Przewodnicząca Zespołu opiniującego kandydatów na
ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu odczytała protokół z posiedzenia Zespołu z dnia 12
września 2019 r.

Ww. protokół
stanowi załącznik do protokołu.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie tajne w sprawie
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu i poinformował, że zgodnie z § 55 ust. l i 2
Statutu Gminy Barlinek głosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna powołana na sesji
spośród radnych. Następnie zwrócił się do Rady Miejskiej w Barlinku o zgłaszanie kandydatów do
Komisji Skrutacyjnej. Zaproponował 3-osobowy skład komisji.

Zgłoszono następujących kandydatów do Komisji Skrutacyjnej:

radna Bernarda Lewandowska,
radny Michała Antosiewicz,
radny Jerzy Symela

•

W wyniku jawnego głosowania -jednomyślnie (na stan 13 radnych) Rada Miejska powołała Komisję
Skrutacyjną w składzie:

• radna Bernarda Lewandowska,



radny Michał Antosiewicz,
Jerzy Symela.

Zgodnie z § 55 ust. 2 i 6 Statutu Gminy Barlinek Komisja Skrutacyjna przystąpiła do opracowania
procedury głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego
w Myśliborzu,

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy w obradach w celu ukonstytuowania się
Komisji Skrutacyjnej i opracowania procedury głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników.

Po przerwie Radna Bernarda Lewandowska - przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej -
przedstawiła Radzie Miejskiej następujące zasady głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu
Rejonowego w Myśliborzu:

l. Głosowanie jest tajne - zgodnie żart. 160 § l ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych.
2. G/osowan/e odbywa się za pomocą kart do głosowania sporządzonych przez Komisję

Skrutacyjną, na której widnieje treść: „Karta do głosowania w wyborach ławników do Sądu
Rejonowego w Myśliborzu do orzekania w sprawach rodzinnych na kadencję 2020-2023" oraz
/mf'ę ;' nazwisko kandydata na ławników, Przed nazwiskami znajdują się trzy kratki. Nad pierwsza
kolumną kratek znajduje się wyraz ^za^_nad drugą wyraz ..przeciw" a nad trzecią wyraz
„wstrzymujący się".

3. Karty do głosowania opatrzone są okrągłą pieczęcią Rady Miejskiej w Barlinku.
4. G/osoM/an/e odbędzie się w następujący sposób;

• przewodniczący Komisji Skrutacyjnej będzie odczytywał nazwiska Państwa radnych, kolejno
według listy obecności,
będziecie Państwo kolejno podchodzili do urny, gdzie będziecie otrzymywali kartę do
głosowania i każdy radny będzie oddawał głos bezpośrednio przy urnie.

•

5, Podczas głosowania na sali znajduje się parawan umożliwiający radnym „dyskretne" oddanie
głosu.

6. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „x" w jednej kratce przy nazwisku
kandydata.

7. Za g/os n/'eivazny uznaje się postawienie znaku „x" w dwóch lub więcej kratkach lub nie
postawienie znaku „x" w żadnej kratce.

8, Ławnikiem zostanie wybrana osoba, która otrzyma większą liczbę ważnych głosów „za" niż
ważnych głosów „przeciw".

9, Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki i sporządza protokół.

W wyniku głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) Rada Miejska przyjęła w/w procedurę
głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowegow Myśliborzu,

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej o przygotowanie kart do



głosowania, następnie ogłosił przerwę w obradach na czas pracy komisji,

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników do Sądu
Rejonowego w Myśliborzu zgodnie z przyjętą procedurą głosowania. Następnie Komisja przystąpiła do
obliczenia głosów i sporządzenia protokołu z przeprowadzonych wyborów.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach.

Po przerwie radna Bernarda Lewandowska - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała
protokół z wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu. Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że
większością głosów na ławników Sądu Rejonowego w Myśliborzu na kadencję 2020-2023 do orzekania
w sprawach rodzinnych wybrana została Dembicka Agnieszka Wioletta.

VJw. protokół

załączono do protokołu.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej - Bernarda Lewandowska odczytała uchwałę w sprawie
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu na kadencję 2020-2023.

Ww. projekt uchwały oraz Uchwała NrXVII/94/2019

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.okt.14.

Głos zabrała radny Cezary Michalak i zgłosił następujący wniosek:

„Wnioskuję o podjęcie działań administracyjnych w celu realizacji skatepark -uw Barlinku, Skatepark
- to specjalny tor przeznaczony do uprawiania sportów ekstremalnych tj. jazda na deskorolce, na
rolkach lub rowerach."

Głos zabrał radny Piotr Stanisławski i zgłosił następujące wnioski:



l. „Wnioskuję o remont chodnika na ul. Bocznej"
2. „Wnioskuję o wprowadzenie od l stycznia 2020 r. wsparcia finansowego w wysokości 1000 zł

dla nowo narodzonych dzieci z Gminy Barlinek."
3. "Wnioskuję o usunięcie nierówności na ulicy Okrętowej umiejscowionej przed zakrętem do

firmy Vega z prawej strony jezdni. W załączniku fotografia miejsca,"

Głos zabrała radna Bernarda Lewandowska i zgłosiła następujące wnioski:

l. „Wnioskuję o ujęcie w budżecie na rok 2020 kwoty, która pozwoli zakupić Gminie 2 mieszkania
dla lekarzy, którzy podjęliby się pracy w naszym szpitalu."

2, „Wnoszę o umożliwienie Sołtysom - jako przewodniczącym jednostek pomocniczych Gminy
Barlinek - czynnego udziału w sesjach Rady Miejskiej w Barlinku zgodnie z art. 37 a ustawy o
samorządzie Gminnym."

3, „Proszę o interpretację § 38 pkt. 5 Statutu Gminy Barlinek „Przewodniczący Rady może udzielić
głosu osobie nie będącej radnym", Czy zgodnie z tym zapisem Przewodniczący RM ma
obowiązek udzielić głosu Sołtysom i Mieszkańcom Gminy Barlinek."

4. „Proszę wskazać sposób ustalania nieobecności nieusprawiedliwionej sołtysów na sesji RM i
zasadności potrącania 10% diety sołtysowi."

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski i zadał pytania i wnioski:

l. „Wnioskuję o demontaż separatorów jezdni w ulicy Kombatantów oraz likwidację znaku
umożliwiającego jazdę z prędkością 70 km/h. Zamontowane na drodze rozdzielacze pasów są
notorycznie uszkadzane przez uczestników ruchu, odłamane elementy leżące na jezdni
stanowią zagrożenie dla innych uczestników ruchu drogowego. Jednocześnie wprowadzona
podwyższona prędkość na tym odcinku drogi stanowi zagrożenie, szczególnie dla
korzystających z pobliskiego przejścia dla pieszych. Odcinek ten powinien być dodatkowo
oznakowany jako miejsce ruchu dzieci idących do szkoły."

2. „Wnioskuję o montaż luster na skrzyżowaniu ulicy Niepodległości z ulicą Różaną oraz na
skrzyżowaniu ulicy Niepodległości z ulicą Armii Polskiej. Skrzyżowania te poprzez ograniczoną
widoczność są bardzo niebezpieczne i de facto nie pozwalają na bezpieczne włączenie się do
ruchu w ulicę z pierwszeństwem przejazdu tj. ul. Niepodległości,"

3. „Wnioskuję o zainstalowanie pasków tzw. „tarki" na ulicy 31-go Stycznia na skrzyżowaniu z
nową drogą średnicową. Pomimo upływu kilku miesięcy od oddania drogi, często można
zaobserwować kierowców, którzy jadąc od strony ul, szosy do Lipian a także w jej kierunku
wymuszają pierwszeństwo na skrzyżowaniu. Zaproponowane rozwiązanie często jest stosowane
w miejscach gdzie przebieg drogi
z pierwszeństwem przejazdu jest inny od pierwotnego."

4. „Wnioskuję o udostępnienie pełnej informacji dotyczącej prowadzonej przez Przedsiębiorstwo
Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Barlinku działalności związanej z przeładunkiem odpadów
na terenie bazy zlokalizowanej przy ul. Szpitalnej. Chodzi głównie o ilości, rodzaj, sposób i
terminy przeładunku a także odbioru poszczególnych rodzajów odpadów tj. przekazania dla
Regionalnych Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. Wnoszę o udostępnienie decyzji i
pozwoleń na podstawie których spółka prowadzi tam swoją działalność w tym n, in, przeładunek
odpadów ze szczególnym uwzględnieniem odpadów zmieszanych o kodzie 20 03 01. W
przypadku braku stosownych pozwoleń wnoszę o natychmiastowe zaprzestanie
przeładowywania odpadów na tym terenie."

5. „Wnioskuję o udzielenie informacji dotyczących podjętych przez Wspólnika - Gminę Barlinek



działań związanych z przywróceniem funkcjonowania Oddziału Dziecięcego w Barlineckim
Szpitalu."

W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 30 minutową przerwę w obradach.

Głos zabrał radny Sylwester Łuczak i zgłosił następujące wniosek i interpelacje:

l, „Proszę o doświetlenie przejścia dla pieszych znajdującego się na nowo wybudowanej drodze
„tzw. Średnicówce". Przejście dla pieszych znajduje się przed wjazdem na ulicę 31 Stycznia."

Głos zabrał radny Michał Antosiewicz i zgłosił następujący wniosek:

l. W sprawie doprowadzenia do możliwości podjazdu służbą ratunkowym oraz załadunku i
rozładunku do klatek schodowych umiejscowionych w budynku nr 4 przy ul. Marii Skłodowskiej -
Curie."

Głos zabrał radny Rafał Szczepaniak i zgłosił następujący wniosek:

l. „Proszę o udzielenie odpowiedzi od kiedy funkcjonuje rampa przeładunkowa na placu PGK w
Barlinku,"

Ad.pkt.15.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka udzielił odpowiedzi na zadane pytania i postawione wnioski.

Ad.okt.16.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił Radzie Miejskiej Informację z
pracy w okresie sprawozdawczym oraz poinformował, że w tym okresie nie zgłoszono poprawek i
uzupełnień do protokołu z poprzedniej sesji.

Głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski.

1/1/w. Informacja

stanowi załącznik do protokołu.



Ad.pkt.17.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka przedstawił Radzie Miejskiej Informację z pracy w okresie
międzysesyjnym wraz z jego rozszerzeniem.

Ww. Informacja wraz z rozszerzeniem

stanowi załącznik do protokołu.

W sprawie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym:

W zakresie spraw gospodarki przestrzennej i inwestycji głos zabrali:

radny Sylwester Łuczak.

W zakresie spraw gospodarowania nieruchomościami głos zabrali:

radny Cezary Krzyżanowski,

radna Iwona Rudnicka.

Nikt nie zabrał głosu w zakresie spraw:

l, finansowo - budżetowych,
2, ogólnoorganizacyjnych
3. oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych,
4. PWK „Płonią"
5, wydanych Zarządzeń przez Burmistrza,
6. decyzji podjętych na podstawie Uchwały NrV/92/15 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 stycznia

2015 r. w sprawie określenia zasad wydzierżawiania, najmu, użyczania, obciążania
nieruchomości oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek,

7. rozszerzenia sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym

Ad.okt.18.

Najbliższa sesja Rady Miejskiej - 31 października 2019 roku.

W sprawach różnych głos zabrali:

radny Michał Antosiewicz,



radny Cezary Michalak,

radna Bernarda Lewandowska,

radny Cezary Krzyżanowski,

radny Rafał Szczepaniak.

Ad.pkt.19.

Na tym wyczerpał się porządek obrad w związku, z czym Mariusz Maciejewski - Przewodniczący
Rady Miejskiej w Barlinku zakończył XVII sesję Rady Miejskiej.

Czas trwania obrad: od godz. 12 do godz. 16 .

Treści wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach znajduje się na
załączonym do protokołu nagraniu, na którym utrwalono przebieg sesji.

sporządził
Anna Gajda

Mariusz Józi}
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